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Tjonge, daar heb je niets aan. Eens met de conclusie.

van:IESE)EEEe minvwis.n>

Verzonden: donderdag 4 maart 2021 10:53

Aan:IEEEDN)BESET@ minvws.n>;EEE)BEEe minvws.ni>

Onderwerp: FW: Britse Maagdeneilanden

Dag beiden,

Er blijft geen eenduidig antwoord komen op de vraag of de Britse Maagdeneilanden op veilig kunnen ja of nee [REstelt diverse

nuances voor, maar die kunnen we helemaal niet op die manier maken. Ook noemt hij steeds weer het testen bij aankomst of na

een paar dagen, maar dat is niet mogelijk.

Denk dat we aan de hand van dit advies zelf een besluit moeten nemen. lk neig dan eigenlijk naar voor nu nog niet veilig, gezien

BER ve de test blijft noemen en we geen risico willen lopen. Over twee of vier weken kunnen we het dan nog eens bekijken en

zal de vaccinatiegraad op Statia hopelijk ook hoger zijn. Dan is het minder erg om iets meer risico te lopen. Zijn jullie het eens om

de Britse Maagdeneilanden dus nietop veilig te zetten?

Groet,

5.1.2e
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